

## 香港電影的未來

### THE FUTURE OF HONG KONG FILM

2013年10月11日，本所合夥人李偉民律師(香港電影發展局成員)應邀參與了香港電台《講東講西》節目的討論。

節目上，主持人劉天賜和李偉民律師、文潔華教授及資深電影人莊澄討論了以下話題：

1. 什麼叫“港產電影”
2. 港產電影衰落的原因
3. 如何拯救港產電影
4. 港產電影和大陸電影在商業機遇、創意特質等方面的比較。

希望該期節目討論的內容能夠引起各位的關注和思考。有興趣的話，請按以下鏈接收聽內容：  
[http://programme.rthk.hk/channel/radio/programme.php?name=radio1/Free\\_as\\_the\\_wind&d=2013-10-11&p=3173&e=235205&m=episode](http://programme.rthk.hk/channel/radio/programme.php?name=radio1/Free_as_the_wind&d=2013-10-11&p=3173&e=235205&m=episode)

On 11 October 2013, our Partner Mr Maurice Lee (member of Hong Kong Film Development Council) was invited to attend a RTHK radio programme hosted by Mr. Lau Tin Chi together with Professor Eva Man Kit Wah and Mr. John Chong Ching, a film expert.

They discussed the following issues:

1. What is "Hong Kong film"
2. The reasons for the decline of Hong Kong film
3. The actions which can be taken to revive Hong Kong film
4. The comparison between Hong Kong and China film in terms of the business opportunities and the creative nature

If interested, please click the hyperlink and listen to the contents:

[http://programme.rthk.hk/channel/radio/programme.php?name=radio1/Free\\_as\\_the\\_wind&d=2013-10-11&p=3173&e=235205&m=episode](http://programme.rthk.hk/channel/radio/programme.php?name=radio1/Free_as_the_wind&d=2013-10-11&p=3173&e=235205&m=episode)

*Nothing shall constitute legal advice to any person by Messrs. Maurice WM Lee Solicitors (Tel: (852) 2537 5833) (Website: [www.wmleehk.com](http://www.wmleehk.com))*

*No person shall rely on the contents without our prior written consent. We assume no liabilities*

*Copyright ©2013 Maurice WM Lee Solicitors*

*本文所載的內容均不構成李偉民律師事務所(Tel: (852) 2537 5833) (website: [www.wmleehk.com](http://www.wmleehk.com))的法律意見  
未經我們事先書面同意，任何人不得使用上述內容。本所不承擔有關責任。*

*©2013 李偉民律師事務所版權所有*

*If you do not wish to receive our newsletter, please contact our Administration Manager at [info@wmleehk.com](mailto:info@wmleehk.com) or (852) 2899 6610.  
如閣下不欲收取本事務所的通訊，請電郵至 [info@wmleehk.com](mailto:info@wmleehk.com) 或致電 (852) 2899 6610 與行政經理聯絡。*